
 

 

 

 

Fråga till Peter Vigren, GVN:s ordf (S): 

 

Vad hände med 

gymnasieskolans besökspolicy? 

Till Umeå kommunfullmäktige 

2016-02-29 

 

På kommunfullmäktiges sammanträde den 31 augusti 2015 frågade jag 

Gymnasie- och Vuxenutbildningsnämndens ordförande Peter Vigren 

varför de politiska ungdomsförbunden inte får besöka eleverna trots att 

UGS:s besökspolicy ska säkerställa detta. Den besökspolicy som min 

fråga i augusti 2015 gällde hanterades politiskt via Gymnasie- och 

Vuxenutbildningsnämnden. I svaret från nämndens ordförande utlovades 

att en ny tydligare policy skulle utarbetas och att politiken skulle få 

möjlighet att påverka den.  

 

Av en slump märker jag nu att en ”ny” besökspolicy ligger ute på Umeå 

kommuns och gymnasieskolornas hemsida. Den nya besökspolicyn som 

är upplagd på hemsidan är inte daterad och det framgår inte heller vilken 

instans som hanterat den. Den har inte heller behandlats politiskt i 

Gymnasie- och Vuxenutbildningsnämnden.  

 

Fråga: 

 

- Varför hanterades inte den nya besökspolicyn politiskt i 

den nämnd den berör? 

 

- Tycker nämndens ordförande att en besökspolicy på de 

kommunala gymnasieskolorna i någon form bör hanteras 

politiskt i GVN?  

 

 

Arijan Kan 

Vänsterpartiet
 


